
Notulen ledenvergadering v.v. Schoonebeek  

Aanwezig: 7 bestuursleden en 12 leden 

1 Opening 

Voorzitter Richard Eising opende de vergadering en heette allen welkom.  

Richard bied zijn excuus aan voor het vergeten van de minuut stilte van 
vorig jaar en begint hiermee 

2 Notulen 14-11-2022 

• Henk Herbers attendeert over het aantal aanwezigen bij de notulen 
te vermelden.  

• Henk Herbers vraagt over de bazaar of de kosten op een andere 
manier gedekt worden. 
De bazaar op een externe locatie weegt niet meer op tegen de 
kosten. De acties zoals de BBQ actie en de hutspot actie leveren 
met minder inspanning meer op. De leden attenderen over de 
sociale kant van de bazaar voor leden en sponsoren. In de zomer?  

• Tonnie komt op zijn vraag van vorig jaar terug. Het aanspreekpunt 
is geregeld. 

Onder deze opmerkingen worden de notulen onder dankzegging 
vastgesteld. 

3 Secretariaatsverslag 22-23 

Het jaarverslag werd door de secretaris voorgelezen en zal ook op de 
clubsite worden geplaatst. Er waren verder geen opmerkingen, waarna 
het verslag onder dankzegging werd vastgesteld.  

4 Financieel verslag 22-23 

Achtereenvolgens werden onder mondelinge toelichting van de 
penningmeester de volgende verslagen gepresenteerd:  
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• Balans: bedrijfsgebouwen en inventaris is iets toegenomen i.v.m. 
diverse investeringen in de club, denk aan lichtmasten, printer en 
muziek set 

• Vorderingen: de nog uitstaande vorderingen zjin afgelopen seizoen 
gedaald. De vorderingen bestaan uit openstaande contributies, 
reclameborden, enz.. Dit komt volgend jaar terug op de balans. 

• De kantinevoorraad is hoger dan vorige seizoenen, dit komt door 
een stijging in de omzet 

• KAS en Bank Saldo: het bedrag is afgenomen, dit komt mede door 
de inflatie, investeringen en gestegen kosten  

• Kortlopende schulden: openstaande rekeningen van het einde van 
het seizoen (o.a. loonbelasting, administratiekosten en wasgeld). 

• V/W: een positief resultaat van €7.019,00. (incl. bijzondere baten) 
• Begroting: door investeringen in gas/water/licht zijn de kosten 

hiervan lager. De verwachting is dat de sponsorinkomsten zullen 
stijgen door goede inspanningen van de sponsorcommissie. Door de 
lichte stijging van de kantineprijzen verwachten we dat de marge 
van de kantine gaat stijgen. 
De kosten van de vloerisolatie en de investering van de verlichting  
vallen beide in het nieuwe seizoen 

5 Verslag kascommissie 

De kascommissie bestond uit Henk Visscher en Marcel Koops. De 
kascommissie deelde mede dat alles er netjes uitzag en alles goed te 
herleiden was, ook werden er goede vragen gesteld en juist beantwoord. 
Beide werden bedankt voor de controle; als nieuw kascommissielid werd 
Hans Wenneker gekozen naast Marcel Koops. Henk Visscher werd 
bedankt.  

6 Vaststelling contributie 

Aangezien de contributie afgelopen seizoen gestegen is wordt er dit jaar 
niks veranderd. De contributie blijft gelijk 

7 Verduurzaming sportpark 

Ledverlichting in de kantine was al. Kleedkamers is ledverlichting met 
sensor. Kantine is geïsoleerd. Het hoofdveld gaat verlicht worden met led, 
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zijn in gesprek met de gemeente over de verlichting van het trainingsveld. 
Zijn aan het wachten op reactie van de gemeente. 

Op de planning staat de warmwaterinstallatie van de kleedkamers. 
Verwarming van de kleedkamers en kantine d.m.v. zonnepanelen of 
zonnecollectoren. 

Jordan vraagt of het geld al aanwezig is, dat is er momenteel niet en met 
subsidies is het rustig aan doen. 

Henk Visscher vraagt naar het gebruik van de verlichting. Het streven is 
op de zondag te blijven, maar met het oog op de toekomst is het 
afwachten. Het is momenteel voor de 7x7, dameselftal of eventueel 
derby’s. Het hoofdveld gaat niet gebruikt worden als trainingsveld 

De hoofdtrainers zijn door de KNVB gevraagd voor een pilot voor 
regionaal voetbal met weekendvoetbal. Het aantal zondag elftallen is al 
behoorlijk gedaald. Je kan van de zondag naar de zaterdag met klasse 
behoud  

Tonnie Büter geeft aan dat de koelcel een onderhoud contract nodig is 

8 Bestuursverkiezing:  

Aftredend en herkiesbaar:  Jeroen Schwieters 

Aftredend en herkiesbaar:  Ruben Schwieters  

Aftredend en herkiesbaar:  Rik Wenneker 

 

De zittingsperiode van Jeroen Schwieters werd met 3 seizoenen verlengd. 
Er waren geen tegenkandidaten.  

De zittingsperiode van Ruben Schwieters werd met 3 seizoenen verlengd. 
Er waren geen tegenkandidaten.  

De zittingsperiode van Rik Wenneker werd met 3 seizoenen verlengd. Er 
waren geen tegenkandidaten.  

9 Mededelingen  

• Verlichting hoofdveld is besproken 
• Klussen dag Richard geeft hulde aan de vrijwilligers er komt i.o.m. 

de klussengroep een nieuwe klussen dag 
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• Boete waterschap Richard geeft aan dat de boete maximaal 5.000 
kon zijn doordat er 3 overtredingen zijn gemaakt, maar dankzij 
waterschap hebben we 2 waarschuwingen gekregen en 1 boete 
deze kan maximaal 1.500 bedragen. 

• Kleding SWB zijn sponsoren voor gevonden. Dit is eenduidig 
gehouden om te kunnen wisselen met tenues 

• Nieuwe AED na een poosje zonder AED is er nu weer een nieuwe, 
dit doormiddel van dorpsbelangen, de gemeente en Jenny Steffens 

• Door Hans Wenneker zijn jarenlange (meer dan 25 jaar) inzet als 
keeperstrainer en met grote successen, is er door het bestuur in 
samen spraak met de keepers bedacht Hans te bedanken door 
middel van het benoemen van het Hans Wenneker Keepersveldje. 
Door zijn fanatisme blijven keepers die eigenlijk toch willen 
voetballen toch langer keeper blijven. Dit is een vooraankondiging, 
het officiële moment komt nog.  Hans is er perplex van, en geeft 
aan nog lang niet te willen stoppen met keeperstraining  

 

10 Rondvraag  

• Jorden Abel: een deel van het veld valt in de schaduw. Er in een 
bericht naar de gemeente gegaan voor het snoeien van de takken. 
 
Jorden Abel: De boete van het 2de is 250 om een klasse lager te 
worden gezet, het probleem is er nog niet mee opgelost. Het 2de is 
lager gezet omdat uit de staf meldingen kwamen waar uit bleek dat 
het niet haalbaar is. Om het aantrekkelijker te maken om in het 2de 
te voetballen zijn ze een klasse terug gezet. 
 
Jorden Abel: Sponsorcontract eerste loopt af, idee is om het 
contract te spreiden om sponsoren meer betrekking met het eerste 
te laten krijgen en meer middelen te krijgen. Er was een gesprek 
met de voorzitter gepland alleen was er niemand van het eerste 
aanwezig, waardoor er een nieuwe datum gepland gaat worden 

• Richard Nijenstein: hoe is de staat van het veld. Water is hoger dan 
de drainage waarschijnlijk door de buffer een hoger 
grondwaterpeil. Het bestuur gaat in gesprek met de gemeente en 
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het waterschap hierover, hierin nemen we de optie op kunstgras 
ook mee. 

• Bennie Büter: hoe zit het zondags met de kantine als het 1ste uit 
moet en de rest afgelast is. Is ondertussen al een paar keer gebeurt 
dat supporters voor een dichte deur staan. Wordt meegenomen 
naar de kantinecommissie. 

• Tonnie Büter: geeft aan dat de verduurzaming degelijk zin heeft op 
alle vlakken wordt er aanzienlijk minder verbruikt. 
 
Tonnie Büter: De hogedrukreiniger is verouderd. Op het moment 
een andere in gebruik t.z.t. moet er een nieuwe aangeschaft 
worden. Dit wordt meegenomen 
 
Tonnie Büter: Het probleem met de afvoeren was een drama, op 
het moment is alles weer onder controle en wordt in het 
onderhoudsschema meegenomen om in te toekomst te voorkomen 

• Harry Huser: kan de uitnodiging van de ledenvergadering ook nog 
op andere manieren gedeeld worden? Dit voor mensen zonder 
sociale media die ook graag willen komen en er anders niks van af 
weten. Wordt meegenomen 

11 Sluiting 

De vergadering werd, onder dankzegging voor de aanwezigheid en 
inbreng van iedereen, door de voorzitten om 21:22 uur gesloten.  

 
Opgemaakt door Patrick Scherpen, v.v. Schoonebeek, maandag 27 november 2023 

  


